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PROTOKÓŁ  Nr 48.2012 

z posiedzenia 

Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług 

z dnia 11 października 2012r. 

 
 

Obecni: 

 
1. Dariusz Kur               -  Przewodniczący Komisji 

2. Henryk Wójcik          -  Zastępca Przewodniczącego 

3  Aleksandra Świeżak  -  Członek Komisji 

4. Adam Wojtyra           -  Członek  Komisji  

5. Danuta Opłotna          - Członek Komisji 

 

Zaproszeni goście: 

 

1. Mieczysława Kaska – pracownik ODR 

2. Monika Geras – pracownik Wydziału UGK 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 

porządek: 

 

1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

2. Informacja na temat nowych przepisów dotyczących gospodarki 

odpadami komunalnymi. 

3. Sprawy różne – pisma korespondencyjne. 

Proponowany porządek został przyjęty. 

 

Ad 1.  

Protokół nr 46.2012 z posiedzenia komisji, które odbyło się w dniu 

03.10.2012r., został przyjęty.  

Ad 2.  

Zaproszona na posiedzenie komisji Pani Monika Geras poinformowała, iż Rada 

Miejska w Tłuszczu zobowiązana jest podjąć szereg uchwał zmieniających 

gospodarkę w naszej Gminie ze względu na nowa ustawę o utrzymaniu 

czystości i porządku w Gminie.  

Do końca roku należy podjąć cztery najważniejsze uchwały: 

- w sprawie metody ustalenia opłaty  za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz stawki tej opłaty, 
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Proponowaną metodą ustalenia opłaty jest metoda od gospodarstwa domowego, 

która obowiązuje na terenie całej Gminy Tłuszcz. Ta stawka będzie 

zróżnicowana ze względu na wielkość gospodarstwa domowego, czyli 

gospodarstwo składające się do 2 osób i gospodarstwo powyżej dwóch osób. Na 

chwilę obecną stawką przewidywaną jest 18zł od gospodarstwa do 2 osób i 

około 26zł dla gospodarstw powyżej 2 osób. Są to stawki, które my 

proponujemy biorąc pod uwagę proponowane szacunki. Te zaproponowane 

stawki mogą ulec zmianie po rozstrzygnięciu przetargu. Terminem wnoszenia 

opłat, to każdy drugi miesiąc kwartału, kwota będzie wnoszona za trzy miesiące 

z góry. 

- w sprawie wzoru deklaracji, 

Na posiedzeniu komisji przedstawiono wzór deklaracji. Mieszkańcy sami 

deklarują na tym druku wielkość opłaty z uwzględnieniem tego, jakie 

gospodarstwo tworzą oraz z uwzględnieniem tego ile gospodarstw domowych w 

danej nieruchomości funkcjonuje. Wypełniona deklaracja stanowi podstawę do 

wnoszenia tych opłat oraz wystawienia tytułu wykonawczego w przypadku, 

gdyby mieszkańcy uchylali się od płacenia. Ustawa mówi o tym, że w deklaracji 

uwzględnia się osoby mieszkające, stale przebywające. Również Ustawa mówi 

o tym, że za odpady posegregowane wnoszona jest ustalona niższa stawka, 

natomiast, jeśli ktoś zadeklaruje selektywną zbiórkę, a okaże się, że oddaje 

zmieszane odpady to opłata będzie wyższa o 100%. Gmina musi spełnić  

Poziom Recyklingu i Odzysku. Za ustaloną stawkę Gmina będzie odbierała 

każdą wytworzoną ilość odpadów, nie będzie limitu. 

- w sprawie ustalenia częstotliwości i trybu wnoszenia stawki tej opłaty, 

Pojemniki na zbiórkę mieszkańcy będą musieli zapewnić sobie we własnym 

zakresie. Jeśli chodzi o worki, to Gmina chciałaby, aby firma, która wygra 

przetarg je zapewniała. 

- w sprawie sposobu szczegółowego zakresu świadczenia usług odbierania 

odpadów od właścicieli w zamian za uiszczoną opłatę;  

Na terenie Gminy musi powstać Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów, i do tego 

miejsca mieszkańcy będą mogli oddawać odpady poza harmonogramem. 

Dotychczasowe umowy na odbiór nieczystości mieszkańcy będą musieli 

rozwiązać sami, wcześniej otrzymają w przyszłym roku informację pisemną z 

Urzędu w jaki sposób mają tego dokonać. Mieszkańcy będą na bieżąco 

informowani o kolejnych krokach, które będą zmierzały do wejścia w życie 

nowej ustawy. 

Pani Geras poinformowała, że selektywna zbiórka może być prowadzona w 

dwojaki sposób: 

- gromadzenie każdej frakcji oddzielnie (np. szkło, makulatura, odpady zielone 

itp.), 



Komisja Rolnictwa, Handlu i Usług Strona 3 
 

- podział na frakcje suchą (szkło w oddzielnym worku oraz inne odpady 

gromadzone razem) i frakcję mokrą (wszystkie odpady z których nic się nie dało 

wyselekcjonować). 

Być może  będzie różna częstotliwość odbioru odpadów na terenie miejskim w 

stosunku do terenu wiejskiego ze względów sanitarnych. Firma odbierająca 

odpady zostanie wyłoniony z otwartego przetargu. Odebrane odpady będą 

trafiały do regionalnej instalacji zagospodarowania odpadów w Ostrołęce, nie 

mogą być one wywożone poza wyznaczony teren. 

Ad 3. 

Pani Kaska poinformowała, że uczestniczyła w szkoleniu dotyczącym 

przedsiębiorczości w gospodarstwach wiejskich, czyli zakładania małych 

przetwórni przydomowych w gospodarstwach rolnych. 

Pani Mieczysława Kaska poinformowała również, że Sołectwo Rysie zajęło II 

miejsce w konkursie na „Najaktywniejsze Sołectwo”. Rolnicy, którzy mają 

opryskiwacze, a nie mają atestów muszą je zdobyć, gdyż płatności bezpośrednie 

mogą zostać pomniejszone o 30%. Ta informacja zostanie przekazana sołtysom 

na Naradzie. 

Pisma korespondencyjne: 

 

1. Pismo korespondencyjne mieszkańców Jasienicy z dnia 27.09.2012r., nr 

5449 odnośnie prośby o wyjaśnienie samowolnego wejścia przez Urząd 

Miejski na działkę prywatną i wylanie na niej asfaltu – załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu. 

Komisja zapoznała się z treścią pisma i radni uważają, że właściciele 

powinni doprecyzować i opisać cała sytuację. Komisja uważa, że na kolejne 

posiedzenie komisji powinna zostać zaproszona Pani Czachowicz, która 

mogłaby przybliżyć o co dokładnie chodzi. 

 

2. Pismo Zarządu OSP w Miąsem dotyczące prośby do Burmistrza i Rady 

Miejskiej  w tłuszczu o wsparcie kwotą 16tys. zł realizowanej inwestycji 

w postaci fundamentów Wiejskiego Domu Kultury z Remizą Strażacką, 

które wpłynęło do Urzędu Miejskiego w dniu 4 września 2012r., nr 4627 

– załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Komisja zapoznała się z treścią pisma. 

 

3. Pismo korespondencyjne z dnia 4 października 2012r., nr 5721 

wystosowane przez Stowarzyszenie „Kastor – Inicjatywa dla Rozwoju” o 
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objęcie  patronatem organizowanej przez Stowarzyszenie  kwesty 

„Ocalmy od zapomnienia” – załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Komisja rozpatrzyła pismo pozytywnie, popiera działanie na rzecz 

rozpowszechnienia i propagowania historii i zabytków. 

 

 

 

Termin kolejnego spotkania komisja ustaliła na dzień 23.10.2012r., godz. 15.30. 

Na tym protokół zakończono. 

      

       Przewodniczący Komisji  

     Dariusz Kur  

Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy 

Data utworzenia dokumentu: 23.10.2012r. 

  

  

   

 

    

 
 


